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Η Γραμματεία της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, όπως προέκυψε 
στη 10η Γενική και Εκλογική Συνέλευση της 
Συντεχνίας που διεξήχθηκε στις 24 Φεβρουαρίου 
2021, συνήλθε στην 1η της συνεδρία στις  
24 Φεβρουαρίου 2021 και αποφάσισε ομόφωνα  
να καταρτιστεί σε σώμα ως εξής:
Πρόεδρος: Αναπληρωτής Καθηγητής  
Νίκος Σουλελές
Αντιπρόεδρος: Αναπληρωτής Καθηγητής 
Αντρέας Λαγός 
Γραμματέας: Επίκουρος Καθηγητής  
Βασίλης Μεσαρίτης 
Ταμίας: Επίκουρος Καθηγητής  
Παύλος Χριστοδουλίδης 
Οργανωτικός Γραμματέας: Ειδικό Εκπαιδευτικό 
Προσωπικό Κυριάκος Δεληπαράσχος

Τη Παρασκευή 12 Μαρτίου 2021, αντιπρόσωπος 
του Διοικητικού Συμβουλίου της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ 
παραβρέθηκε στη 39η Συνεδρία Επιτροπής 
Προσωπικού, Προσλήψεων, Προαγωγών, 
Κανονισμών και Κανόνων. Για ενημέρωση των 
μελών της Συντεχνίας, παραθέτουμε τα εξής: 

• Μετεξέλιξη Υφιστάμενου Σχεδίου Ι/Φ 
Περίθαλψης σε συμπληρωματικό μετά  
την πλήρη εφαρμογή του ΓΕΣΥ
Απόφαση
Ο Πρόεδρος και τα μέλη της Επιτροπής απο-
φάσισαν ομόφωνα όπως προωθηθεί σημείωμα 
στο Συμβούλιο με θετική εισήγηση όπως ανα-
προσαρμοστεί ο Προϋπολογισμός του 2021 
και συμπεριληφθεί πρόνοια για συνεισφορά 
εργοδότη στο Σχέδιο Ιδιωτικής Συμπληρωματι-
κής Ιατροφαρμακευτικής Περίθαλψης του 
Προσωπικού, δεδομένου ότι υπάρχει συμβα-
τική υποχρέωση του εργο-δότη να συνεισφέρει 
4% στο Σχέδιο, ενώ στο ΓΕΣΥ, η συνεισφορά 
εργοδότη περιορίζεται στο 2,9%.Θα προωθηθεί 
στο Συμβούλιο του Πανεπιστημίου. 

• Ενημέρωση για τη διαδικασία υλοποίησης 
απόφασης σχετικά με τους αποσπασμένους 
νοσηλευτές
Απόφαση
Ο Πρόεδρος και τα μέλη της Επιτροπής 
αποφάσισαν ομόφωνα όπως συσταθεί ομάδα 
εργασίας για να μελετήσει το θέμα της ένταξης 
των αποσπασμένων νοσηλευτών στο μόνιμο 
προσωπικό του Πανεπιστημίου. Τα μέλη της 
ομάδας εργασίας θα οριστούν από τον Πρόεδρο 
της Επιτροπής σε συνεννόηση με τον Προϊστά-
μενο ΥΑΔ. Εν εξελίξει.

Εργασιακά 
Θέματα...

Στόχος της Συντεχνίας 
είναι να επιδιώξει τη βε-
λτίωση των συνθηκών 
εργασίας του Διδακτικού 
Ερευνητικού και του Ειδι-
κού Εκπαιδευτικού Προ-
σωπικού. Σας παρακα-
λούμε να σχολιάσετε ανώ-
νυμα θέματα που σχετί-
ζονται με τις συνθήκες 
εργασίας που σας αφο-
ρούν και θεωρείτε ότι 
η Συντεχνία πρέπει να 
ενημερωθεί.

Πιθανά παραδείγματα 
είναι ο φόρτος εργασίας 
και η υβριδική/εξ απο-
στάσεως μάθηση, ασφα-
λές και υγιές εργασιακό 
περιβάλλον εν καιρώ 
πανδημίας, η νέα πολιτική 
για την ερευνητική δρα-
στηριότητα, θέματα 
εργασιακού εκφοβισμού 
και τα λοιπά. 
Ο σύνδεσμος είναι: 
https://bit.ly/3rHc7DS 

Facebook Group:
Φίλοι της Συντεχνίας 
Ακαδημαικού 
Προσωπικού ΤΕΠΑΚ >> 
https://bit.ly/30yNDRk 
 
Ιστοσελίδα
Συντεχνίας:
https://saptepak.cut.ac.cy 
 
Τηλέφωνα:
Νίκος Σουλελές: 
25002101
Παύλος Χριστοδουλίδης: 
25002611

Email: 
sap.tepak@cut.ac.cy
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ είχε τη 
Παρασκευή 5/3/21 την πρώτη της εθιμοτυπική 
συνάντηση με τον Πρύτανη του Πανεπιστημίου 
Καθηγητή Παναγιώτη Ζαφείρη. Κατατέθηκαν τα 
ακόλουθα θέματα εκ μέρους  
της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ και ανταλλάχθηκαν απόψεις: 
Θέματα Κλαδικής Α και Β (Πρωτοβάθμιων  
και Δευτεροβάθμιων εκλεγμένων μελών ΔΕΠ): 
• Κριτήρια (χρόνια υπηρεσίας) ανέλιξης 
εκλεγμένων μελών ΔΕΠ (Νόμος και κανονισμοί) 
• Επίδομα Πρωτοβάθμιων Καθηγητών 
 Θέματα Κλαδικής Γ (Ενταγμένων μελών ΔΕΠ): 
• Προαγωγή σε θέση Ενταγμένου  
Αναπληρωτή Καθηγητή 
• Επέκταση οικειοθελούς συνταξιοδότησης  
μέχρι το 67ο έτος ηλικίας. 
• Οδοιπορικά ενταγμένων μελών ΔΕΠ  
και η αυθαίρετη φορολόγηση τους 
Θέματα Κλαδικής Δ (Ειδικό Εκπαιδευτικό 
Προσωπικό) 
• Συμμετοχή σε σώματα του Πανεπιστημίου 
• Ανέλιξη σε ανώτερη βαθμίδα πιθανώς 
«Ανώτερου ΕΕΠ» 
 Γενικό Θέμα το οποίο αφορά την Επιτροπή 
Νομοθετικών Θεμάτων: 
• Συμμετοχή Μελών ΔΕΠ σε επιτροπές ανέλιξης 
και το θέμα “οξείας έχθρας”. Πως συνάδει 
η πρόσφατη απόφαση της Συγκλήτου στο 
θέμα αυτό σε σχέση με προηγούμενες νομικές 
γνωματεύσεις που επίσης κατατέθηκαν στη 
Σύγκλητο; Αναμένονται και γραπτώς  
οι απόψεις του Πρύτανη.


